
 

 
 
 
 
 

 

Dagsorden skolebestyrelsesmøde 
Kl. 18.00-21.00 
16. januar 2025 

Mødeleder:Nicolai 
Referent: Signe  
Punktform: 
Orientering: O 
Debat:          D 
Beslutning    B 
 

 Estimeret 
tid 

 Indhold/emne: Referat 

1 5 DB Godkendelse af dagsorden 
 

Godkendt 

2 45 ODB Sund Mad 
Mette fra Det Luksuriøse Køkken (DLK)holder 
oplæg om ordningen fra kl 18.00-18.30 
 
Derefter fremlægger ledelsen status fra 
Ellemarkskolen og Hastrupskole inden 
videredrøftelse 
 

Maden kan leveres 
efter ønske på skolen. 
Bestillingen foregår via 
en app, og er en handle 
mellem hjem og DLK. 
 
DLK leverede først 
skolemad primært i 
Solrød kommune og 
ønsker nu at udvide til 
Køge; herunder 
Hastrup, Ellemarken og 
KPR. 
 
Har køkken i Strøby 
Egede og leverer maden 
derfra. 
 
For skolen er der ingen 
administration. 
 
Det er igen binding på 
ordningen. 
 



 

Fokus på sundhed, 
grønt og groft. 
 
Mette undersøger om 
det er muligt at tilpasse 
menuen til Asgård 
Skole? så der undgås 
kage og drikkevarer. 
 
 
Mette samarbejder tæt 
med SB på de øvrige 
skoler og følger op på 
ordningen. 
 
Der er ingen min. 
bestillinger på 
ordningen. 
 
SB beslutter at AS er 
klar til opstart fra uge 9, 
uden kage og 
drikkevarer.  
Forældreinformation 
senest i uge 6. 
 
SB evaluerer tilbuddet 
på et møde ved 
sommerferien. 
 
 
 
 

3 20 O Opsamling fra sidste møde  
- Kontaktforældreportal 
- Trafik - status på Tigervejskrydset 
- Pige/drengetoiletter? 
- Status på arbejdet med principper 
- Opfølgning på 2024 økonomi - fik skolen    

   brugt pengene? 
- Opfølgning (kort) på trivselsmålingen  
   omkring fokus på undervisningsmiljøet og   
   elevernes medbestemmelse. Der skulle  
   være sat en proces/opmærksomhed i gang  
   i efteråret. Hvad er status og hvad er  
   næste skridt?  

Kontaktforældreportal: 
Overblik over 
aktiviteter, formidlingen 
af tips og tricks til gode 
steder og aktiviteter. 
Kontakt forældrene får 
årligt et password og 
kan ”kun” skrive på 
siden. 
Siden kan tilgås ved et 
link på Aula. 
 



 

   Næste SB-møde opfølgning   
   på CUR- trivselsmålingklubmålingen under    
   punktet Nyt fra SFO? 
 
 

 
 
 
 

Trafik: 
SK har kontaktet Lene 
Hansen og afventer en 
tilbagemelding. SK 
sender svaret når det 
kommer retur. 
 
Pige/drenge toiletter: 
Ideen skrottes 
Større skraldespande og 
toiletforholdene 
evalueres igen på 
mødet i maj 25. 
 
Princip: 
Der nedsættes en 
arbejdsgruppe: Henrik, 
Christina, Anders og 
Yvette.  
 
Økonomi: 
 
Skole; 
udsmykningsbudgettet 
har udmøntet sig. Der 
er indkøbt 3 høje borde 
med stole samt 3X 2 
sofamiljøer med borde 
til udskolingen samt 
mellemtrinnet 
SFO: der er indkøbt net 
til alle baner, nye 
gamerstole til klubben, 
pannabane, et klatrenet 
samt mooncars. 
 
Asgård Skole sender 3-4 
elever fra udskolingen 
på kursus som 
arbejdsmiljørepræsenta
nter den 27.2.25. 
Punktet sættes 
efterfølgnede på 
dagsordenen  
 



 

 
 
 
 
 

 5 ODB Pre-Oplæg til budget  
Punktet Budget er på februar-mødet. Derfor 
er dette punkt kort for en beslutning om 
nedenstående.  
Hvad kunne vi godt tænke os at være 
opmærksomme på? Fx rammen til Åben 
Skole? Hvad er lærernes ønsker og behov 
for mere undervisning ud af huset med 
forskellige samarbejdspartnere? Er det 
tilstrækkeligt, som det er nu? Hvad er nu ikke 
muligt eller svært? Hvad siger eleverne? 
Ønsker eleverne mere undervisning uden for 
skolen? Er det muligt at have disse 
spørgsmål på et kommende LMU-møde til 
drøftelse mellem lærerne og evt. elevråd 
(hvis det kan nås), med tilbagemelding til 
SB-februar-mødet? 

 
 

Budget: 
 
Der indkaldes til et 
ekstraordinært LMU 
møde inden næste SB 
møde. 
 
Der indkaldes til 
ekstraordinært 
elevrådsmøde. 
 
 

4 10 OD Nyt fra elevrådet 
Opfølgning på elevudgang i 12-frikvarteret. 

 
 

Der har ikke været 
afholdt elevrådsmøde, 
siden sidste SB-møde. 
 
9. årgang har taget godt 
imod, at de atter må 
forlade skolen i 12-
pausen.  
 
9. årgang ønsker at få 
lov til, at medbringe 
deres telefoner, når de 
forlader skolen. SB 
ønsker ikke på 
nuværende at åben op 
for ændringer af 
skolens 
mobiltelefonpolitik. 
 
SB ønsker at inviterer 
elevrådsformandskabet 
til formøderne for SB 
fra kl. 17.30 
fremadrettet.  



 

 
 
 

5 40 ODB Timefordelingsplan 
Vi skal have fastlagt timefordelingsplan 
(To bilag - timefordelingsplan for 
indeværende skoleår – ministeriets 
vejledende timefordelingsplan for skoleåret 
2025/2026) 

Valgfag tages på som 
punkt, på et andet SB 
møde. 
 
Afstemning: 
vedr. antallet af tysk 
lektioner på 7. årgang 
enten 2 eller 3 
lektioner? 
SB gik til afstemning om 
lektionsantallet. 
Resultatet af denne 
afstemning var 
stemmelighed. Derfor 
genoptages 
afstemningen på næste 
SB møde. 
 
SB beslutter at fravige 
reglen ved afstemning 
på næste SB- møde, så 
de SB-medlemmer, som 
har afbud, ved næste 
møde, kan stemme med 
fuldmagt. 
 
SB godkender 
timefordelingsplanen 
som den er udsendt, 
med undtagelse af tysk 
på 7. årgang. 
 
 

6 15 ODB Elevfravær 1. halvår af skoleåret 24/25 
(Bilag) 

Skolen ligger nr. 2 fra 
bunden i Køge 
kommune vedr. 
elevfravær. 
 
Er der tendenser i 
sygefraværet fra 23/24 
til 24/25? 
 



 

SB ønsker at se hvordan 
fraværet udvikler sig 
over tid.  
 
Der var en drøftelse af 
hvorvidt skolens princip 
for ekstra 
ordinærfrihed, 
håndteres på en måde, 
så forældrene ikke 
oplever det giver 
mening at søge om 
frihed. 
 
 

7 10  Nyt fra SFO 
Har der været ønsker fra brugerrådet til 
SFO/klub? 

Punktet udsættes til 
10.2.25 

8 10 O Meddelelser 
Ledelsen 
Skolens værdigrundlag - status? 

Frihedsskolerne: 
Hastrupskolen og 
Højelse skole 
E-klasserne flytter på 
Campus fra 25/26 
 
Skolen afholder 
pædagogisk lørdag den 
18.1, om skolens 
værdigrundlag med 
udgangspunkt i Køge 
Kommunes børne- og 
ungepolitik. 
 

9 10 OD Evt. Nicolaj melder afbud til 
mødet den 10.2.25. 
 
Ekstra ordinært møde 
om de kommende 
frihedsgrader den 
27.2.25 fra kl. 17.00-
20.00. 
 

10 15 O Lukket møde  
 

 


